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Verksamhetsberättelse 2023
Styrelsen för PRO Hennan org. nr 802436-1 290 avger följande verksamhetsberättelse för
verksamhetsåret 2023.

Styrelse

Styrelsen har under året haft följande sammansättning:
Ordförande Billy Eng
Kassör Bengt-Åke Eng

Studieorganisatör Fördelas inom styrelsen
Sekreterare Ewa Vestin

Ledamot Ulla Trygg
Ledamot Sally Hallberg
Ledamot Peter Gåhlin
Ledamot Kristina Löwemark

Övriga ansvariga

Reseorganisatör: Kristina Löwemark

Försäkringsinformatör: Billy Eng t.f

Mediemsansvarig: una Trygg och Ewa Vestin (medlemsregistret Harald)

Revisorer: Maj Johansson, Inger Berg, Gunnie Frisk

Representant i KPR: Kurt L. Rådlund (ordinarie), Vakant (ersättare)

Representation i Ljusdal SamOrg: Ewa Vestin, Billy Eng och Kristina Löwemark

Ombud till Ljusdal Samorg: UNa Trygg och Sally Hallberg

Ombud till Distrikt Gävleborg: Ewa Vestin

Pressansvarig: Kurt L. Rådiund

Trafikombud: Kurt L. Rådlund

Stickcaf6: Sally Hallberg

Boule: Torbjörn Hallberg och Lars Trygg

Web-redaktör/Hemsidan: Eva Gunnarsson, Maria Eng och Ewa Vestin

Valberedning: Jorma Vesterinen (sammankallande), 2 vakanta platser

Valberedning Ljusdal SamOrg: 1 vakant plats

Köksgrupp: Ulla Trygg, Sally Hallberg, Greta Johansson och Maria Eng

lordningställande inför medlemsmöten. lotterier etc.: Ulla Trygg, Sally Hallberg, Torbjörn
Hallberg och Lars Trygg
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Möteslokal / hemsida / e-mail
Väljegården / f hennan@pro.se

Medlemmar
Antal: 1 1 6 [2023), (111. 2022), (99, 2021), (105, 2020), (111 , 2019). (100, 2018), (96, 201 7).

Medlemsavgift 290:-/år
Riksorganisationen 200:-
PRO-distrikt Gävleborg 45:-
PRO Hennan 45:-

Firmatecknare
Billy Eng och Bengt-Åke Eng

Samorqanisation
PRO-föreningarna Hennan, Ljusdal och Järvsö ingår i PRO Ljusdal Samorganisation.

Styrelsemöten
1 2 st protokollförda

Årsmöte
23/3 protokollfört

Höstmöte
23/1 1 protokollfört

Inforrnationskanaler ut till medlemmar angående kommande aktiviteter m.m
-Ordf:s Månadsbrev, har skickats ut 10 ggr via e-mail, alternativt via postbrev till de
medlemmar som inte har e-mail.

-Byabladet som delas ut 1 1 ggr/år i postnummer områden 82775 och 82776, utgivare Ramsjö
Bygderåd.

-PRO Hennans Hemsida, www.DTO.se/_neDncE

Stickcaf6 Väljegården
Vår- och hösttermin, c:a 20 träffar.

Boule Campingen
Start i maj, pågår var 1 4:e dag så länge vädret tillåter framåt hösten.

Cirklar
-PRO Hennans historik, träff 1 3/2, fortsätter under 2024, ledare Billy Eng.
-Samorg. Läs och res ”Vildmarksvägen 8-1 0/8-2023”. Fortsättning på cirkel som startades
hösten 2022, 4 träffar 2023 ( 1 7/ 1 , 1 4/3, 22/5 samt 30/8 utvärdering), ledare Kristina Löwemark.

Utbildningar
PRO GVL utbildning i PRO IT-system (hemsida, medlemsregister Harald, Microsoft 365) 29-30/8
i Söderhamn. Från PRO Hennan deltog Eva Gunnarsson och Maria Eng.

Kommunala Pensionärsrådet (KPR), text Kurt L. Rådlund (sammankallande i KPR)
1 febr 2023 meddelade Pernilla Färlin, kommunstyrelsens ordf., att KPR skulle starta upp. Från
kommunens sida hade Maud Jonsson, omsorgsnämndens ordf., utsetts som ordf. för KPR.
Utformningen av nytt reglemente hade hänskjutits till Niclas Bremefors. Vid ett möte
fastställdes tidpunkter för ordinarie KPR-möten. Lokaler för interna KPR-möten tilläts inte, ej
heller AU-möten och sekreterartjänst. Niclas Bremefors svarade inte på mail. Lokalfrågan
löstes efter några mail.
I mitten av juni fick KPR något som kallades remiss. Remissen innehöll skisser på byggnader
som kunde placeras på tre tomtförslag i Ljusdal. Skisserna avsåg ett nytt demensboende för
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Ljusdal. En s.k utvärdering gjordes med placering Källbacka. I KPR:s förslag bortsåg vi från
Ljusdal och presenterade ett förslag som avsåg hela kommunen, och som samtidigt kunde
lösa personalproblem och sjuktal.

Chefsbyte skedde och Mikael Björk tog över. Ett möte rörande reglemente skedde 1 7/ 10.
Mikael Björk lovade ha ett utkast klart senast v45. Inget hände. Efter tfn.samtal och mail-
växling utlovades nytt möte till 1 5/1 2024.

Summering: KPR finns tin namn, men inte funktion. KPR är i princip helt utestängd från
kommunens verksamhet.

Ordförandeträff PRO Gävleborg
1 0/5, 6/9, 25/ 10 Ordf . Billy Eng deltog.

Samorel, Stormöte för föreninqsstyrelser m.fI i Slottesalen Liusdal
1 7/4 Träff i Slottesalen för ledamöter i föreningsstyrelserna, ledamöter i SamOrg:s styrelse,
reseorganisatörer, samt KPR-representanter.
Ordf . i DS Anita Walther och Kassör i DS Barbro Berglind deltog i mötet.

Medlemsträffar, föreläsningar, resor, utflykter m.m., *referat finns på PRO Hennans Hemsida.
1 3 febr. Start stickcafö, träff varje måndag 1 0 ggr under våren.
23 febr. Medlemsträff med fikastund, föredrag av Anna Franz6n ätdrekonsulent i kommunen*

7 mars PRO Vetarna i Bygdegården Borr. Hennan vann, gick vidare till tävling i Iggesund*
23 mars Årsmöte, lunch, underhållning av trubaduren Ove Thörnkvist*

18 april Drop in Christina & Comp.*
8 maj SamOrg. föreläsning i Borr om kost och hörhjälpmedel*

1 2 maj PRO Vetarna i Iggesund, Hennan deltog i Hälsingefina l. Ovanåker vann*
19 maj Fotoutställning på Väljegården, även riktad mot allmänheten*
25 maj Medlemsträff, grillning, tipspromenad, föredrag om Kommunens kontaktcenter*
30 maj Boulekulorna rullar igen, träff var 14:e dag t.o.m september, Campingen*

28 juni Sommarresa buss tin Stocka-Rönnskär-lngaskär*

17 juli Utflykt till Järvsö kafferosteri och Anders-Pers Fikabod*

8-10 aug. SamOrg. Bussresa Vildmarksvägen runt*
24 aug. Surströmming, Ove Thörnkvist underhöll, musikquiz *

7 sept. Utflykt till Rävsvenstjärn och Veckebo såg*
21 sept. Medlemsträff med fikastund och bingo*
27 sept. SamOrg. Friiuftsdag i Lörstrand och besök på gamla Essomacken’'

2 okt. Start stickcaf6, träff varje måndag 1 0 ggr under hösten.
5 okt. SamOrg. PROva på PRO i Folkparken, grillning, underhållning, tipspromenad*
9 okt. SamOrg. Monika Sundin föreläsning om benskörhet {osteoporos), inställt pga sjukdom

23 okt. Utflykt till Ljusdals museum, utställning Anders Malm*
26 okt. Medlemsträff med fikastund. Föredrag om Gambia*

23 nov. Höstmöte, mat/fika samt bingo*

2 dec. Julmarknad på Vätjegården, riktad mot allmänheten*
10 dec. SamOrg. Bussresa tin Julmarknad i Falu Gruva, inställd pga för få anmälda.
1 4 dec. Julbord, underhållning av Färila Qvinns med Börje*

Resultat- och balansräkning
Presenteras i separat handling.
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Slutord

Julbordet 1 7 december var sista träffen i Väljegården. där PRO Hennan haft sin verksamhet i

46 år. Hennans Byo Råd (HBF) , som varit föreningens hyresvärd har beslutat att Väljegården
ska säljas. Föreningens verksamhet flyttas till Folkets Hus, den 1 januari 2024.

Föreningen har ansökt och fått beviljat stadsbidrag för 2023 ä 39000:-, för att motverka
ofrivillig ensamhet bland äldre. Redovisning av beviljat bidrag sker i mars 2024 och förutsätter
ett godkännande från Socialstyrelsen.

Vi i styrelsen hoppas att vi tillsammans med föreningens medlemmar lyckats med att bedriva
trevlig och varierad verksamhet.
Vi behöver hjälpas åt att sprida kunskap om alla trivsamma aktiviteter som sker runt om i våra
PRO- föreningar.

PRO Hennans bästa ambassadörer för att sprida vetskap om PRO och i synnerhet om vår
egen förening är alla medlemmar, förhoppningen är att öka antalet medlemmar.
Under 2023 inträdde 13 nya medlemmar, vilka hälsas varmt välkomna till PRO Hennan.

Samarbetet mellan föreningarna Hennan, Ljusdal och Järvsö, genom Ljusdal PRO

Samorganisation, bidrar till att ge medlemmarna möjlighet att lära känna varandra och öka
gemenskapen, exempel på aktiviteter är: PRO Vetarna, Föreläsningar i Borr, Vildmarksresan,
Friluftsdagen i Lörstrand och PROva på PRO i Folkparken.

Styrelsen vill slutligen tacka alla som bidragit till ett bra verksamhetsår - nämligen
medlemmarna och funktionärer, som medverkat till trivsel. samhörighet och gemenskap i
PRO Hennan.

Styrelsen ser fram emot ett nytt verksamhetsår 2024 tillsammans med alla medlemmar i
föreningen.

Billy rJ Bengt- Eng (kassör)

Ewa Vestin (sekr.) Kristina Löwemark (ledamot)
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Sally Hallberg (ledamot)
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